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1) Hoeveel studieplekken konden er in de blokperiode december 2022-

januari 2023 worden voorzien, graag opsplitsing met locatie en 
uitbater (stadsbestuur, private speler zoals Telenet, ABVV en 

Crescendo)? 
 

In totaal waren ongeveer 270 (uitbreidbaar tot 310) plaatsen beschikbaar.  
 

Vanuit de stad vinden we het vooral belangrijk dat studenten voor wie een 
studeerplek een noodzaak is (omdat ze begeleiding nodig hebben of de 

thuissituatie studeren moeilijk maakt), een plaats kunnen vinden. Dit 
garanderen we via het aanbod bij J@M en ROJM. Deze plaatsen zitten niet in 

het registratiesysteem waar iedereen beroep op kan doen. 

• J@M: max. 8 plaatsen per locatie, 48 in totaal 
• ROJM: 15 plaatsen beschikbaar 

 
Daarnaast merken we ook een stijgende vraag van studenten die de 

voorkeur geven aan studeren buitenshuis of in groep. We creëren voor deze 
groep een basisaanbod in de bibliotheek, aangevuld met plaatsen die andere 

partners creëren. 
• Het Predikheren: 76 plaatsen  

• Telenet: 100 plaatsen 
• Crescendo CVO: 20 plaatsen (maar uitbreidbaar tot 60 indien dit 

nodig was gebleken) 
• ABVV Mechelen-Kempen: 10 plaatsen 

 
 

 



2) Wat was de bezettingsgraad van deze studieplekken doorheen deze 
periode (dit mag op dag/week niveau)? 

 

• ROJM en J@M: zitten niet in het registratiesysteem, maar we 
zorgen dat iedereen die nood heeft aan een plaats (bv. na signaal 

via de school) daar terecht kan. 
• Predikheren: bezettingsgraad van gemiddeld 60 à 70 plaatsen 

• Telenet: zaten regelmatig dicht bij een volledige bezetting 
(studenten die geregistreerd hadden en niet kwamen opdagen en 

studenten die zonder reservatie langskwamen, hielden elkaar in 
evenwicht) 

• Crescendo CVO en ABVV Mechelen-Kempen: beiden een gemiddelde 
bezettingsgraad van ongeveer 5 studenten 

 
3) Hoe vaak werden allé studieplekken ingenomen, is er zicht op dat 

piekgebruik? 
• Op geen enkel moment waren alle plaatsen ingenomen 

 

4) Is het Stadsbestuur van plan om nog extra studieplekken te voorzien 
voor de zomerperiode, net omdat de secundaire én hoger onderwijs 

studenten samen in de blokperiode zitten? En zal er hiervoor ook een 
campagne voor opgestart worden, zodat we zeker de kansarme 

jongeren bereiken en informeren. 
 

Voor secundaire studenten worden studeerplaatsen aangeboden binnen de 
scholen zelf, deze nemen we dan ook niet mee in deze oefeningen. Uit 

ervaring van de afgelopen jaren (vooral dan in de bib), bleek dat de druk op 
de plaatsen in de zomer lager ligt dan in de winter.  

We gaan dan ook niet actief op zoek naar extra plaatsen. Wanneer nieuwe 
partners zich aandienen, kunnen uiteraard extra locaties in het systeem 

opgenomen worden. 
 

Momenteel worden de laatste praktische afspreken bekeken en vastgelegd. 

In de loop van de maand mei zal over het aanbod en de manier van werken 
gecommuniceerd worden. 

 
 

Mechelen, 4 mei 2023 
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